
Z A P I S N I K
sa TRIDESETPETE sednice Skupštine grada
Čačka, održane 21. i 26. aprila  2010. godine,

  u velikoj sali Skupštine grada
Čačka  u Čačku

Sednica je počela u 10 sati i 20 minuta.

Sednicu je, u skladu sa članom 123. Poslovnika Skupštine otvorio i predsedavao joj 
Veljko Negovanović, predsednik Skupštine grada Čačka.

Predsednik  Skupštine  je  obavestio  odbornike  da  je  na  početku  sednice,  prema 
obaveštenju koje je dobio od Stručne službe skupštine, prisutno 67 odbornika. 

Pored odbornika sednici Skupštine su prisustvovali zamenik gradonačelnika, članovi 
Gradskog  veća,  predstavnici  Gradskih  uprava  i  predstavnici  sredstava  javnog 
informisanja.Gradonačelnik je opravdano odsutan jer je na sastanku sa načelnicima okruga, a 
član gradskog veća Milisav Mitrović je prijavio da je sprečen da prisustvuje sednici.

Sednici  od  početka  do zaključenja  današnje  sednice  nisu  prisustvovali  odbornici 
Miroslav Purić i Stana Đukić.
 

Predsedavajući, predsednik Skupštine, je potom obavestio odbornike da im je uz poziv 
za današnju sednicu Skupštine dostavljen  zapisnik sa 34. sednice Skupštine,  radi usvajanja.

Pitao je odbornike da li ima primedaba na zapisnik sa tridesetčetvrte sednice Skupštine 
od  23. i 25. marta 2010. godine. 

Za reč se javio Branislav Lazović koji je imao primedbu na opis svoje diskusije po 
tački 11.  u vezi  finansijske podrške poljoprivrednicima,  a povodom dodele kredita  članu 
Gradskog veća Dragoslavu Tančeviću, kada je on hvalio ovog člana Gradskog veća, pa smatra 
da to treba da bude detaljnije opisano jer će to neko u budućnosti čitati. 

Slobodan Vujadinović nije imao primedbu na zapisnik, ali se osvrnuo na 16. tačku 
dnevnog reda  sa  34.  sednice  Skupštine,  kada  je  doneta  Odluka o  davanju  saglasnosti  na 
odluku o cenama prevoza putnika u gradskom i prigradskom saobraćaju.  Pitao je ko vrši 
kontrolu primene Skupštinskih odluka jer se, po njegovom mišljenju, građani potkradaju tako 
što se cena karata u gradskom i prigradskom saobraćaju naplaćuje u većem iznosu od onog 
koji je predviđen Odlukom. Smatra da načelnici Gradskih uprava treba da izvrše kontrolu i 
utvrde na koji način se primenjuju skupštinske odluke.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je, sa 59 glasa za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se zapisnik sa tridesetčetvrte sednice Skupštine grada Čačka od 23. i 25. marta 
2010. godine, sa iznetim primedbama. 



Zatim je predsedavajući, predsednik Skupštine obavestio odbornike da im je predlog 
dnevnog reda sa odgovarajućim materijalom  dostavljen uz poziv za sednicu.

Pitao je odbornike da li ima predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda.

Za reč se javio Rade Vlastelica, koji je imao predlog da se zameni redosled druge i 
treće tačke  iz predloga dnevnog reda.

Predsednik Skupštine je ovaj predlog stavio na glasanje, pa je Skupština, sa 61 glasom 
za, prihvatila ovaj predlog. 

Stojan Marković je imao predlog da se na sledećoj sednici Skupštine u dnevni reda 
uvrsti  razmatranje prisustva uniformisanih lica na ulazu u zgradu Skupštine. Pitao je da li 
neko vrši pritisak na rad odbornika i rekao da, ako je to Načelnik policije onda treba ispitati  
njegov rad.
 

 Pošto više nije bilo predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda Skupština je, sa 66 
glasova za, utvrdila za današnju sednicu, sledeći

D n e v n i   r e d: 

1. Predlog odluke o verifikaciji mandata odbornika

2. Predlog odluke o poveravanju prenosa sednica Skupštine

3. Izbor zamenika predsednika Skupštine grada Čačka

4. Izveštaj o poslovanju Javnog preduzeća za vodosnabdevanje „Rzav“ Arilje 
      za 2009. godinu

5. Izveštaj o poslovanju JKP „Vodovod“ Čačak za 2009. godinu

6. Izveštaj o poslovanju JKP „Čačak“ Čačak za 2009. godinu

7. Izveštaj o poslovanju JKP „Komunalac“ Čačak za 2009. godinu

8. Izveštaj o radu Centra za socijalni rad Čačak za 2009. godinu

9. Izveštaj o radu Gradske stambene agencije za 2009. godinu

10. Informacija o saglasnosti Pravilnika o raspodeli stanova izgrađenih
            u okviru programa stanovanja i trajne integracije izbeglica u Srbiji (SIRP) 

      sa  Memorandumom o razumevanju

11. Izveštaj o poslovanju Ustanove za fizičku kulturu Sportski centar „Mladost“ Čačak za 
2009. godinu

12. Izveštaj o radu Doma kulture Čačak za 2009. godinu
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13. Izveštaj o radu Međuopštinskog istorijskog arhiva za opštine Čačak, Gornji Milanovac 
i Lučani za 2009. godinu

14. Predlog odluke o pristupanju izradi Strategije održivog razvoja grada Čačka

15. Predlog odluke o matičnim područjima grada Čačka

16. Predlozi Komisije za kadrove i mandatno imunitetska pitanja

17. Predlog odluke o formiranju Anketnog odbora

18. Odgovori na odbornička pitanja:

- Jola Pešića
- Stojana Markovića
- Branislava Lazovića
- Predraga Blagojevića
- Hranislava Mijailovića
- Olge Jakšić
- Mirjane Vulićević
- Rada Vlastelice

RAD PO POJEDINIM TAČKAMA DNEVNOG REDA

PRVA TAČKA:  Predlog odluke o verifikaciji mandata odbornika

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Miroslav Jojić, predsednik 
Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 63 glasa za, donela

ODLUKU
O VERIFIKACIJI MANDATA NOVOIZABRANIH ODBORNIKA

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.
    
Odluka je sastavni deo ovog zapisnika. 

Pošto  je  predsedavajući  konstatovao  da  je  doneta  Odluka  o  verifikaciji  mandata, 
obavestio  je  novoizabrane  odbornike  da  treba  da  daju  zakletvu,  pozvao  ih  da  ustanu  i 
izgovaraju reči zakletve koje će on pročitati. 
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Predsedavajući  je potom, polako, na delove čitao tekst zakletve,  a odbornici  su ga 
glasno ponavljali. 

Zatim  je  predsedavajući  konstatovao  da  su  novoizabrani  odbornici  dali  zakletvu, 
čestitao im na izboru, poželeo uspeh u radu i zamolio da tekst zakletve potpišu i predaju 
sekretaru Skupštine.

Predsednik Skupštine  je,  zatim,  zatražio  od  Stručne  službe  Skupštine  da  utvrdi 
kvorum.

Prema obaveštenju Stručne službe Skupštine, prebrojavanjem je utvrđeno da sednici 
prisustvuje 72 odbornika, pa je predsedavajući konstatovao da Skupština može da nastavi rad 
i punovažno odlučivanje.

     
DRUGA TAČKA:  Predlog odluke o poveravanju prenosa sednica Skupštine

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo  je  Veljko  Negovanović, 
predsednik Komisije za izbor najpovoljnije ponude za prenos sednica Skupštine grada, koji je 
predložio da Skupština donese odluku da se direktan prenos sednica Skupštine u 2010. godini 
poveri Radio Čačku, jer je ova informativna kuća dala najpovoljniju ponudu za obavljanje 
ovog posla. Takođe, ukoliko se sednice Skupštine budu držale i posle 18 sati, Radio Čačak je 
u mogućnosti da nastavi emitovanje direktnog prenosa i u tom slučaju i to po istoj ceni, koja 
će se obračuvati po danu zasedanja Skupštine.

 
Predsednik Skupštine je, zatim otvorio pretres.

Za reč se javio Rade Vlastelica koji je rekao da je bio član Komisije ali je podsetio da 
nije  učestvovao  u  izradi  konkursa  i  nije  glasao  za  Predlog  odluke  koji  je  po,  njegovom 
mišljenju, skandalozan. Smatra da je u cilju dobre informisanosti građana neophodan direktan 
televizijski prenos.

Branislav Lazović  smatra  da  se  ukidanjem TV prenosa  vraćamo  dvadeset  godina 
unazad. Gradska vlast se ponaša neodgovorno prema poreskim obveznicima. Naglasio je da 
opozicioni odbornici  neće to dozvoliti.  Podsetio je da je u Čačku najveće povećanje cene 
vode,  visoke takse, ogromna nezaposlenost, da se krediti iz budžetskih sredstava olako dele, 
ponovo navodeći primer člana Gradskog veća  Dragoslava Tančevića kome su u više navrata 
po raznim osnovima davane pare iz budžeta, a da je za informisanje građana kriterijum zbog 
uštede najjeftinija ponuda, u šta ne veruje već ocenjuje da vlast ukidanjem TV prenosa želi da 
prikrije nepravilnost od građana. 

Miroslav Petrović  je,  kao  član  Komisije,  naglasio  da  je  Komisija  savesno  radila 
pokušavajući  da nađe najbolje  rešenje za prenos sednica.  Mišljenja  je,  da je  javnost  rada 
dovoljno obezbeđena prenosom preko radija i da se na taj način omogućuje informisanost i 
onih koji  nisu u mogućnosti  da prate televizijski prenos.  Konkurs je sastavljen uz pomoć 
Republičke radio-difuzne agencije i ispunjeni su uslovi za dobru informisanost građana.

Stojan Marković  je  rekao  da  već  treća  sednica  Skupštine  počinje  bez  direktnog 
prenosa, što je, kako je naveo, protivno Statutu i Poslovniku. Učesnicima konkursa traženo je 
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da ispune tehničke, kadrovske i druge uslove, dokaz o slušanosti i gledanosti iako se zna da 
malo ko može da zadovolji sve te uslove. Mišljenja je da se radi o nameštenom konkursu, na 
kome nije želeo da učestvuje. Smatra da, ako je cilj da se uštede budžetska sredstva treba 
raspisati novi, pošten konkurs i dozvoliti da se podjednako čuju i vlast i opozicija.

Milan Lazović je podsetio da su se i neki odbornici koji su sada u vladajućoj koaliciji 
zalagali za televizijski prenos sednica Skupštine a sada nestaje ono za šta su se borili.Čačak će 
biti jedini grad u Srbiji koji nema TV prenos i opozicija to neće dozvoliti.

Dmitar Popović je upozorio da su, po njegovom mišljenju, prekršeni Statut i Poslovnik 
i da je predsednik Skupštine trebao da donese plan nabavki i izabere najpovoljniju ponudu na 
početku godine, kada je budžetom za informisanje opredeljeno 10 miliona.  Naglasio je da 
sednice moraju biti javne i pozvao opozicione odbornike da, ukoliko se donese ova Odluka, 
blokiraju rad Skupštine.

Predsednik Skupštine je, pošto više nije bilo učesnika u pretresu, stavio na glasanje 
predlog odluke.

Skupština je, zatim sa 41 glasom za,  donela 

O D L U K U
O POVERAVANJU PRENOSA SEDNICA SKUPŠTINE

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka je sastavni deo ovog zapisnika. 

Odbornici opozicionih  stranaka  su  nezadovoljni  donetom  odlukom,   izašli  iz 
skupštinskih  klupa  i  stali  ispred  govornice  i  predsedničkog  stola  kako  bi  blokirali  rad 
Skupštine.

Predsednik Skupštine je zatim u 11 sati i 20 minuta odredio pauzu u trajanju od 15 
minuta i pozvao predsednike odborničkih grupa na konsultacije. 

* * *

Skupština je nastavila rad u 12 sati.

Odbornici opozicije su po ulasku u skupštinsku salu ponovo stali ispred govornice i 
stola predsedavajućeg, kako bi onemogućili dalji rad.

Predsednik Skupštine je zamolio odbornike koji su stajali ispred govornice da zauzmu 
svoja  mesta  u  skupštinskim  klupama.  S  obzirom  da  su  odbornici  ostali  da  stoje  ispred 
predsedničkog stola, predsednik Skupštine je na osnovu člana 148.  i 149. Poslovnika o radu 
Skupštine grada, izrekao meru opomene sledećim odbornicima: 

1. Popović Dmitru
2. Azanjac Šišović Sanji
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3. Andrić Draganu
4. Vujadinović Slobodanu
5. Vulićević Mirjani
6. Anđelić Draganu
7. Erić Tomislavu
8. Blagojević Predragu
9. Lazović Milanu
10. Milenković Mirjani
11. Mihajlo Tanji
12. Pešić Jolu
13. Romandić Zoranu
14. Starčević Stanku
15. Gostiljac Radovanu
16. Čekerevac Željku
17. Milić Vladanu
18. Vučetić Draganu
19. Vučić Milki
20. Blagojević dr Slobodanu
21. Terzić Brankici 
22. Vlastelica Radu
23. Marković Stojanu
24. Selaković Dušku
25. Lazović Branislavu
26. Milošević Tomu
27. Jakšić Olgi
28. Laković Joviši

Odbornik Milan Lazović je dok je predsednik Skupštine izricao meru opomene,  sa 
govornice  zbog  toga  što  nema  zamenika  predsednika  Skupštine,  izrekao  opomenu 
predsedniku Skupštine jer kako je on rekao krši Zakon, Statut i Poslovnik.

Pošto su i  posle izrečene opomene odbornici  opozicije ostali  ispred predsedničkog 
stola i  govornice,  onemogućavajući  nastavak rada na sednici,  predsednik Skupštine je,  na 
osnovu člana 148. i 151. stav 1. Poslovnika o radu Skupštine grada, izrekao meru udaljenja sa 
sednice sledećim odbornicima:

1. Popović Dmitru
2. Azanjac Šišović Sanji
3. Andrić Draganu
4. Vujadinović Slobodanu
5. Vulićević Mirjani
6. Anđelić Draganu
7. Erić Tomislavu
8. Blagojević Predragu
9. Lazović Milanu
10. Milenković Mirjani
11. Mihajlo Tanji
12. Pešić Jolu
13. Romandić Zoranu

6



14. Starčević Stanku
15. Gostiljac Radovanu
16. Čekerevac Željku
17. Milić Vladanu
18. Vučetić Draganu
19. Vučić Milki
20. Blagojević dr Slobodanu
21. Terzić Brankici 
22. Vlastelica Radu
23. Marković Stojanu
24. Selaković Dušku
25. Lazović Branislavu
26. Milošević Tomu
27. Jakšić Olgi
28. Laković Joviši

Odbornik  Milan  Lazović  je  ponovo  sa  govornice  izrekao  opomenu  predsedniku 
Skupštine  zbog toga  što,  kako je  on  rekao krši  Zakon,  Statut  i  Poslovnik  i  demokratske 
principe.

Predsednik  Skupštine  je,  zatim,  s  obzirom  da  odbornici  kojima  je  izrekao  meru 
udaljenja sa sednice, nisu napustili skupštinsku salu, odredio pauzu u radu sednice od 1 sat i 
nastavak zakazao u 13 sati.

* * *

Sednica Skupštine je nastavljena u 13 sati. Grupa opozicionih odbornika je ponovo 
stala ispred predsedničkog stola i govornice, a predsednik Skupštine je zatražio da odbornici 
kojima  je  izrečena  mera  udaljenja  sa  današnje  sednice,  omoguće  nastavak  rada  sednice  i 
napuste salu.

Odbornik Milan Lazović je ponovio sa govornice koju su okružili odbornici kojima je 
izrečena mera udaljenja da je predsednik Skupštine prekršio Zakon, Statut i Poslovnik i da 
odbornici opozicije neće dozvoliti nastavak sednice.

Predsednik  Skupštine  Veljko  Negovanović  je  zatim,  u  skladu  sa  članom  157. 
Poslovnika o radu Skupštine grada, prekinuo sednicu Skupštine, zbog toga što su odbornici 
kojima  je  izrečena  mera  udaljenja  sa  sednice  onemogućili  dalji  rad  Skupštine  i  nastavak 
zakazao za ponedeljak 26. april 2010. godine, sa početkom u 10 sati. Istovremeno je obavestio 
odbornike kojima je izrečena mera udaljenja da ne mogu prisustvati 35. sednici Skupštine, sve 
dok ona traje.

***
Tridesetpeta  sednica  Skupštine  grada  nastavila  je  rad  26.  aprila  2010.  godine,  sa 

početkom u 10 sati i 5 minuta.

Pre  prelaska  na  rad  po  trećoj  tački  dnevnog  reda,  predsednik  Skupštine,  Veljko 
Negovanović je obavestio odbornike da je  prebrojavanjem  utvrđeno da sednici prisustvuje 
41 odbornik, pa je  konstatovao da Skupština može da nastavi rad i punovažno odlučivanje..
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TREĆA TAČKA:  Izbor zamenika predsednika Skupštine grada Čačka

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je predsednik Skupštine koji je 
obavestio odbornike da se zamenik predsednika skupštine bira iz reda odbornika na predlog 
najmanje  1/3  odbornika.  Dobio  je  predlog  od  41  odbornika  Skupštine  da  za  zamenika 
predsednika  Skupštine  grada  bude  izabrana  Sanja  Golubović,  odbornik  Srpske  radikalne 
stranke. 

U skladu sa članom 28. Poslovnika o radu Skupštine,  izbor  zamenika  predsednika 
Skupštine se vrši na isti način kao i izbor predsednika Skupštine, tajnim glasanjem, većinom 
glasova od ukupnog broja odbornika u Skupštini.Tajno glasanje se vrši glasačkim listićima. 
Glasački listić se izrađuje na osnovu liste kandidata, a glasanje sprovodi Komisija, koja se 
sastoji od predsedavajućeg i 4 člana. 

Na  osnovu  primljenog  predloga  kandidata  za  zamenika  predsednika  Skupštine, 
Skupština je utvrdila sledeću listu kandidata:

Za kandidata za zamenika predsednika Skupštine grada Čačka, predlaže se 
1. Sanja Golubović

U  ime  predlagača,  obrazloženje  predloga  i  biografiju  kandidata  dao  je  Miladin 
Subotić.

U pretresu koji je predsednik Skupštine zatim otvorio nije bilo učesnika.

Na osnovu utvrđene liste kandidata izrađuje se glasački listić.

Skupština  je  zatim  na  predlog  predsednika  Skupštine,  sa  40  glasova  za,  izabrala 
Komisiju za izbor zamenika predsednika Skupštine i to za predsedavajućeg Miroslava Jojića, 
predstavnika  Nove  Srbije,  a  za  članove  Miroslava  Petrovića,  predstavnika  Demokratske 
stranke Srbije, Miladina Subotića, predstavnika Srpske radikalne stranke, Miroslava Melajca, 
predstavnika Socijalističke partije Srbije i Miladina Ristanovića, predstavnika PUPS-a. 

Predsedavajući  je  zatim  pozvao  članove  Komisije  da  dođu  za  predsednički  sto  i 
rukovode glasanjem za izbor zamenika predsednika Skupštine.

Zatim se pristupilo glasanju.

Po  završetku  rada  Komisije  za  izbor  zamenika  predsednika  Skupštine  grada, 
predsednik Skupštine je pozvao predsedavajućeg Komisije da saopšti rezultate glasanja. 

Predsedavajući  Komisije,  Miroslav  Jojić  je  obavestio  Skupštinu  da  je  kandidat  za 
zamenika  predsednika  Skupštine,  Sanja  Golubović  dobila  41  glas,  da  nije  bilo  nevažećih 
listića, a da nije upotrebljeno 34 glasačka listića. 

Predsednik Skupštine je zatim konstatovao da je za zamenika predsednika Skupštine 
grada  Čačka,  izabrana  Sanja  Golubović,  čestitao  joj  na  izboru  i  pozvao  da  sedne  sa 
predsednički sto.
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REŠENJE
O IZBORU ZAMENIKA PREDSEDNIKA SKUPŠTINE

 je sastavni deo ovog zapisnika. 

ČETVRTA TAČKA: Izveštaj o poslovanju Javnog preduzeća za vodosnabdevanje „Rzav“   
                                  Arilje za 2009. godinu

Predsednik  Skupštine  je  pitao  odbornike  da  li  ima  potrebe  da  se  podnosi  uvodno 
izlaganje po ovoj tački dnevnog reda. 

Pošto su odbornici ocenili da nema potrebe da se podnosi uvodno izlaganje predsednik 
Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu su učestvovali Miladin Ristanović i Velimir Stanojević. 

Miladin Ristanović je na osnovu izveštaja koji je dostavljen odbornicima zaključio da 
su u ovom preduzeću manji prihodi od planiranih, ali se smanjio i rashod preduzeća, što su 
dobri pokazatelji.  Naglasio je da je i  dalje veliki  problem ovog preduzeća gubitak koji se 
godinama  ponavlja  i  ukoliko  se  nastavi  u  narednom  periodu  može  da  prouzrokuje 
obezvređivanje imovine preduzeća, jer se gubitak pokriva iz kapitala. Poseban problem ovog 
preduzeća je visoka amortizacija i nedovoljno korišćenje kapaciteta, s obzirom da predstoji 
gradnja brane „Svračkovo“, što predstavlja izuzetna ulaganja od strane različitih učesnika u 
investiciji. U narednom periodu je neophodno izvršiti analizu mogućnosti povećanja potrošnje 
vode proširenjem broja korisnika kako bi se sprečilo pogoršanje stanja u preduzeću.

Velimir Stanojević je ocenio da je u prošloj godini vodosnabdevanje bilo uredno, nije 
bilo restrikcija, ni posebnih problema i podsetio da je konačno potpisan ugovor za izgradnju 
brane „Svračkovo“, čime će se trajno rešiti problem vodosnabdevanja. Obavestio je odbornike 
da je u vezi realizacije ove investicije počela eksproprijacija zemljišta,  a predstoji gradnja 
pristupnih puteva,  a  u  sledećoj  godini  i  gradnja trupa  brane.  Uporedo sa obezbeđivanjem 
dovoljne količine vode, neophodno je i obezbeđivanje potrošača, pa se u narednom periodu 
planira  privođenje  kraju  gradnje  podsistema  i  trajno  rešavanje  pitanja  vodosnabdevanja 
građana na području Kukića, Mršinaca i okolnih sela. 

Po zaključenom pretresu, Skupština je jednoglasno, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o poslovanju JP za vodosnabdevanje „Rzav“ Arilje za 2009. godinu 
u teksu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.
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PETA TAČKA: Izveštaj o poslovanju JKP „Vodovod“ Čačak za 2009. godinu

Predsednik  Skupštine  je  pitao  odbornike  da  li  ima  potrebe  da  se  podnosi  uvodno 
izlaganje po ovoj tački dnevnog reda. 

Pošto su odbornici ocenili da nema potrebe da se podnosi uvodno izlaganje predsednik 
Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu je učestvovao Ostojić Milovan, koji je Skupštinu najpre obavestio da su 
nadležna radna tela Skupštine razmatrala ovaj izveštaj i dala pozitivno mišljenje. Podsetio je 
da gubitak koji ovo preduzeće ostvaruje u poslovanju postoji kao direktna posledica dosledne 
primene uredbi Vlade Republike Srbije o ograničenju povećanja cene, dok se istovremeno svi 
drugi troškovi uvećavaju. Izrazio je očekivanja da će poslednje povećanje cena vode od 41% 
na koje je ova Skupština dala saglasnost uticati da se i gubitak preduzeća značajnije smanji.

Po zaključenom pretresu, Skupština je sa 40 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o poslovanju JKP „Vodovod“ Čačak za 2009. godinu, u tekstu koji 
je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

ŠESTA TAČKA: Izveštaj o poslovanju JKP „Čačak“ Čačak za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Petar Domanović, direktor 
JKP „Čačak“.

U pretresu koji je predsedavajući otvorio, učestovali su Miladin Ristanović i Miladin 
Subotić.

Miladin  Ristanović  je  ocenio  da  se  što  pre  mora  intenzivnije  pristupiti  rešavanju 
problema sanacije poslovanja ovog preduzeća jer preduzeće ima visoke troškove poslovanja, 
zbog visokih i stalno rastućih cena energenata, uz istovremeno ograničenje povećanja cene 
grejanja koja ne pokriva troškove energenata. Podsetio je da problemi ovog preduzeća postoje 
još iz ranijeg perioda, da su nastali usled brojnih sudskih sporova i sudskih presuda, a da se 
rešenje za ovaj problem kao i  druge sa kojima se preduzeće suočava mora naći  u okviru 
predloga za sanaciju poslovanja koji se mora sačiniti od strane stručnih lica koja će predložiti 
i mere koje se moraju preduzeti da bi se stanje popravilo. Preduzeće je poslovalo domaćinski 
u okolnostima koje su mu nametnute. 

Miladin  Subotić  je  ocenio  da  preduzeće  čini  sve  napore  da  smanji  gubitke,  ali  je 
istakao i potrebu da se u pojedinim delovima grada i zgradama preduzmu potrebne mere za 
poboljšanje kvaliteta grejanja, jer građani očekuju bolje grejanje, a ne umanjenu cenu zbog 
lošeg grejanja. 
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Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovorio je Petar Domanović, direktor.

Po zaključenom pretresu, Skupština je sa 38 glasova za, donela 

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o poslovanju JKP „Čačak“ Čačak za 2009. godinu, u tekstu koji je 
odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

SEDMA TAČKA:  Izveštaj o poslovanju JKP „Komunalac“ Čačak za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Miloje Vojinović, direktor 
JKP „Komunalac“.

U pretresu koji je predsedavajući zatim otvorio, učestovao je Miladin Ristanović, koji 
je  pohvalio  rad  i  dobru  organizaciju  preduzeća,  kao  i  poslovanje.  Osvrnuo  se  ipak  na 
planirano  povećanje  cena  usluga  ovog  preduzeća  koje  se  predlaže  za  sledeću  sednicu 
Skupštine, čime je pohvala ograničena. Osvrnuo se i na ostvarenje gubitka u poslovanju u 
radnoj jedinici pranja i čišćenja i ukazao na nesaglasnost podataka u tekstualnom i tabelarnom 
delu  materijala.  Smatra  da  nije  opravdano  povećavati  cene  tamo  gde  je  najbolji  efekat  i 
najveći  prihod  i  ukazao  na  potrebu  utvrđivanja  uzroka  negativnog  poslovanja  pojedinih 
delova preduzeća i njihovom eventualnom otklanjanju.

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovorio je Miloje Vojinović, direktor.

Po zaključenom pretresu, Skupština je sa 40 glasova za, donela 

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o poslovanju JKP „Komunalac“ Čačak za 2009. godinu, u tekstu 
koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

OSMA TAČKA:  Izveštaj o radu Centra za socijalni rad Čačak za 2009. godinu

Predsednik  Skupštine  je  pitao  odbornike  da  li  ima  potrebe  da  se  podnosi  uvodno 
izlaganje po ovoj tački dnevnog reda. 

Pošto su odbornici ocenili da nema potrebe da se podnosi uvodno izlaganje predsednik 
Skupštine je otvorio pretres.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je jednoglasno, donela sledeći
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Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o radu Centra za socijalni rad Čačak za 2009. godinu, u tekstu koji 
je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

DEVETA TAČKA:  Izveštaj o radu Gradske stambene agencije za 2009. godinu

Predsednik  Skupštine  je  pitao  odbornike  da  li  ima  potrebe  da  se  podnosi  uvodno 
izlaganje po ovoj tački dnevnog reda. 

Pošto su odbornici ocenili da nema potrebe da se podnosi uvodno izlaganje predsednik 
Skupštine je otvorio pretres.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 40 glasova  za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o radu Gradske stambene agencije za 2009. godinu, u tekstu koji je 
odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

DESETA TAČKA:  Informacija o saglasnosti Pravilnika o raspodeli stanova      
                                 izgrađenih u okviru programa stanovanja i trajne integracije      
                                 izbeglica u Srbiji (SIRP) sa  Memorandumom o razumevanju

Predsednik Skupštine je u vezi sa ovom tačkom dnevnog reda predložio Skupštini da 
donese zaključak da se ova tačka razmatra na sledećoj sednici Skupštine, zbog toga što je u 
međuvremenu  donet  novi  Zakon  koji  reguliše  ovu  materiju,  a  takođe  održano  je   i  više 
sastanaka  sa  nadležnim  Ministarstvom,  radi  rešavanja  problema  u  ovoj  materiji,  što  sve 
predstavlja nove momente, o čemu će odbornici biti upoznati naknadno.

Skupština je jednoglasno prihvatila ovaj predlog i skinula sa dnevnog reda današnje 
sednice ovu tačku.

 
JEDANAESTA TAČKA:  Izveštaj o poslovanju Ustanove za fizičku kulturu Sportski 
                                           centar „Mladost“ Čačak za 2009. godinu

Predsednik  Skupštine  je  pitao  odbornike  da  li  ima  potrebe  da  se  podnosi  uvodno 
izlaganje po ovoj tački dnevnog reda. 

Pošto su odbornici ocenili da nema potrebe da se podnosi uvodno izlaganje predsednik 
Skupštine je otvorio pretres.
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Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 40 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o poslovanju Ustanove za fizičku kulturu Sportski centar „Mladost“ 
Čačak  za  2009.  godinu,  u  tekstu  koji  je  odbornicima  dostavljen  uz  poziv  za  sednicu 
Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

DVANAESTA TAČKA: Izveštaj o radu Doma kulture Čačak za 2009. godinu

Predsednik  Skupštine  je  pitao  odbornike  da  li  ima  potrebe  da  se  podnosi  uvodno 
izlaganje po ovoj tački dnevnog reda. 

Pošto su odbornici ocenili da nema potrebe da se podnosi uvodno izlaganje predsednik 
Skupštine je otvorio pretres.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je jednoglasno, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja  se  Izveštaj  o  radu  Doma  kulture  Čačak  za  2009.  godinu,  u  tekstu  koji  je 
odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

 
 

TRINAESTA TAČKA:   Izveštaj o radu Međuopštinskog istorijskog arhiva za  
                                         opštine Čačak, Gornji Milanovac i Lučani za 2009. godinu
  

Predsednik  Skupštine  je  pitao  odbornike  da  li  ima  potrebe  da  se  podnosi  uvodno 
izlaganje po ovoj tački dnevnog reda. 

Pošto su odbornici ocenili da nema potrebe da se podnosi uvodno izlaganje predsednik 
Skupštine je otvorio pretres.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je jednoglasno, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o radu Međuopštinskog istorijskog arhiva za opštine Čačak, Gornji 
Milanovac i  Lučani za 2009. godinu, u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za 
sednicu Skupštine. 
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Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

ČETRNAESTA TAČKA: Predlog odluke o pristupanju izradi Strategije održivog  
                                           razvoja grada Čačka

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Velimir Mitrović, pomoćnik 
Gradonačelnika. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u kome je učestvovao Miladin Ristanović, koji 
je istakao da se u planu aktivnosti koji je sastavni deo predloga odluke neke aktivnosti moraju 
intezivirati kako bi se ispoštovali planirani rokovi i istovremeno obavestio odbornike da se u 
vezi sa realizacijom po programu nešto već i učinilo. Ukazao je na potrebu da se u realizaciji 
aktivnosti  angažuju izvršioci po stručnosti  i  vrstama delatnosti  koje su predmet realizacije 
posla.  Posebno  je  naglasio  da  će  istovremeno  sa  izradom  nove  strategije  uporedo  teći  i 
realizacija aktivnosti zacrtanih sada važećom strategijom do donošenja nove. Posebno smatra 
značajnim da se, s obzirom da postoji niz institucija i  tela koja se bave ovom materijom,  
uspostavi dobra koordinacija i saradnja u pogledu realizacije određenih zadataka, kako bi se u 
skladu sa planiranim rokovima priveo kraju posao i  Skupštini  dostavio predlog Strategije 
održivog  razvoja  grada  Čačka.  Savetu  za  lokalni  ekonomski  razvoj,  koji  je  i  inicijator 
donošenja ovakve odluke, redovno su prisustvovali i aktivno u njegovom radu učestvovali i 
pomoćnik Gradonačelnika za zaštitu  životne sredine i načelnik Gradske uprave za lokalni 
ekonomski razvoj.

Pošto se  više niko nije javio za reč, Skupština je, jednoglasno, donela

ODLUKU
O PRISTUPANJU IZRADI STRATEGIJE ODRŽIVOG

RAZVOJA GRADA ČAČKA

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.
    
Odluka je sastavni deo ovog zapisnika. 

 

PETNAESTA TAČKA: Predlog odluke o matičnim područjima grada Čačka

Predsednik  Skupštine  je  pitao  odbornike  da  li  ima  potrebe  da  se  podnosi  uvodno 
izlaganje po ovoj tački dnevnog reda. 

Pošto su odbornici ocenili da nema potrebe da se podnosi uvodno izlaganje predsednik 
Skupštine je otvorio pretres.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je jednoglasno, donela 
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ODLUKU
O MATIČNIM PODRUČJIMA GRADA ČAČKA

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.
    
Odluka je sastavni deo ovog zapisnika. 

ŠESNAESTA TAČKA: Predlozi Komisije za kadrove i mandatno imunitetska pitanja

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Miroslav Jojić, predsednik 
Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja.

1.  Predlog  rešenja  o  imenovanju  direktora  ustanove  Umetnička  galerija  „Nadežda 
Petrović“ Čačak

Predsednik Skupštine je zatim, otvorio pretres, a pošto se u pretresu niko nije javio za 
reč, predsednik Skupštine je stavio na glasanje Predlog rešenja.

Skupština je, jednoglasno, donela

REŠENJE
O IMENOVANJU DIREKTORA USTANOVE 

UMETNIČKA GALERIJA „NADEŽDA PETROVIĆ“ U ČAČKU

tako što je za direktora imenovana Milica Petronijević.
    
2.  Predlog rešenja o razrešenju, odnosno imenovanju jednog člana Upravnog odbora 
JKP „Parking servis“ Čačak

Predsednik Skupštine je zatim, otvorio pretres, a pošto se u pretresu niko nije javio za 
reč, predsednik Skupštine je stavio na glasanje Predlog rešenja.

Skupština je, jednoglasno, donela

REŠENJE
O RAZREŠENJU, ODNOSNO IMENOVANJU JEDNOG ČLANA 

UPRAVNOG ODBORA JKP „PARKING SERVIS“ ČAČAK

tako što je razrešena Ljiljana Jugović, a imenovan Nebojša Petković.

3.  Predlog rešenja  o  imenovanju  članova Nadzornog odbora  JKP „Parking servis“ 
Čačak

Predsednik Skupštine je zatim, otvorio pretres, a pošto se u pretresu niko nije javio za 
reč, predsednik Skupštine je stavio na glasanje Predlog rešenja.
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Skupština je, jednoglasno, donela

REŠENJE
O IMENOVANJU ČLANOVA 

NADZORNOG ODBORA JKP „PARKING SERVIS“ ČAČAK

tako što su imenovani Milisav Čolić, Slavko Borisavljević i Rade Đurić.

4.  Predlog rešenja o razrešenju, odnosno imenovanju jednog člana Upravnog odbora 
ustanove Narodni muzej Čačak

Predsednik Skupštine je zatim, otvorio pretres, a pošto se u pretresu niko nije javio za 
reč, predsednik Skupštine je stavio na glasanje Predlog rešenja.

Skupština je, jednoglasno, donela

REŠENJE
O RAZREŠENJU, ODNOSNO IMENOVANJU JEDNOG ČLANA 
UPRAVNOG ODBORA USTANOVE NARODNI MUZEJ ČAČAK

tako što je razrešen Dragan Šuluburić, a imenovan Nenad Vukosavljević.

5.  Predlog rešenja o razrešenju, odnosno imenovanju jednog člana Školskog  odbora 
OŠ „Ratko Mitrović“ Čačak

Predsednik Skupštine je zatim, otvorio pretres, a pošto se u pretresu niko nije javio za 
reč, predsednik Skupštine je stavio na glasanje Predlog rešenja.

Skupština je, jednoglasno, donela

REŠENJE
O RAZREŠENJU, ODNOSNO IMENOVANJU JEDNOG ČLANA 

ŠKOLSKOG ODBORA OŠ „RATKO MITROVIĆ“ ČAČAK

tako što je razrešen Milan Bojović, a imenovan Dušan Vukosavljević.

Rešenja su sastavni deo ovog zapisnika. 

SEDAMNAESTA TAČKA:  Predlog odluke o formiranju Anketnog odbora

U vezi sa ovom tačkom dnevnog reda, predsednik Skupštine je obavestio odbornike da 
svoje  predloge  za  članove  Anketnog  odbora  nisu  dostavile  sve  odborničke  grupe,  pa  je 
predložio da se ova tačka skine sa dnevnog reda i razmatra na sledećoj sednici Skupštine kada 
sve odborničke grupe budu dostavile svoje predloge.
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Skupštine  je,  sa  40  glasova za,  prihvatila  ovaj  predlog  i  skinula  sa  dnevnog  reda 
današnje sednice ovu tačku.

OSAMNAESTA TAČKA: Odgovori na odbornička pitanja

- Jola Pešića
- Stojana Markovića
- Branislava Lazovića
- Predraga Blagojevića
- Hranislava Mijailovića
- Olge Jakšić
- Mirjane Vulićević
- Rada Vlastelice

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da su dostavljeni odgovori od nadležnih 
organa i službi na pojedina pitanja koja su postavljali odbornici, pa je pitao da li su zadovoljni 
dostavljenim odgovorima.

Odbornici Jole Pešić, Stojan Marković, Branislav Lazović, Predrag Blagojević, Olga 
Jakšić, Mirjana Vulićević i Rade Vlastelica, nisu bili u sali.

Za  reč  se  javio  Hranislav  Mijailović  koji  je  izjavio  da  nije  dobio  odgovor  na 
postavljeno  pitanje,  niti  traženi  izveštaj  u  vezi  niza  prekršaja  i  incidenata  koje  je 
prouzrokovalo Lovačko društvo „Radiša Poštić“, tako da je ponovo insistirao da nadležni iz 
MUP-a, Šumskog gazdinstva i nadležna inspekcija dostavi izveštaj u vezi sa problemima koje 
pravi ovo lovačko društvo.

Branislav  Perin  je  podsetio  da  nije  dobio  odgovor  u  vezi  stanja  srednje-talasnog 
predajnika Radio Čačka, a takođe je postavio novo odborničko pitanje, kada će nadležni u 
Elektrodistribuciji popraviti i dovesti u bezbedno stanje nakrenute bandere gradske rasvete na 
Ljubić keju, s obzirom da kablovi koji su sad nezaštićeni predstavljaju opasnost za građane. 
Takođe je pitao kada će biti vraćene u gradski park ljuljaške i klackalice. 

Miladin Ristanović je postavio pitanje kada će odbornicima biti  dostavljen izveštaj 
Republičkog hidrometeorološkog zavoda Srbije o pripremljenosti protivgradne zaštite za ovu 
sezonu.  Takođe,  kada  će  iz  JKP  „Duboko“  biti  dostavljeni  pisani  odgovori  na  pitanja 
postavljena na sednici Skupštine prilikom razmatranja programa rada ovog preduzeća za ovu 
godinu.  Pitao  je  takođe  i  kada  će  biti  sačinjen  i  odbornicima  dostavljen  na  razmatranje 
Elaborat o sanaciji poslovanja JKP „Čačak“ Čačak.

Zoran Bojović je pitao ko je odgovoran i nadležan za sprečavanje pisanja i uklanjanje 
grafita sa fasada zgrada u gradu. Takođe je pitao da li je JP „Gradac“ dužno da, po završetku 
stambenih zgrada uradi rasvetu i trotoar, s obzirom da su investitori ove radove platili kroz 
naknadu  za  uređenje  ili  se  očekuje  da  investitori  ove  radove  plate  ponovo  ili  sami  rade 
infrastrukturu oko stambenih zgrada. 

Milisav  Petrović  je  najpre  podsetio  da  je  na  prethodnoj  sednici  Skupštine  data 
saglasnost na povećanje cena prevoza putnika,  a zatim tražio da nadležne službe Gradske 
uprave upute „Autoprevozu“ dopis sa zahtevom da isprave cenovnike i usklade ih sa stvarnom 
kilometražom i odobrenim povećanjem cena.
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Predsednik Skupštine Veljko Negovanović je zatim, s obzirom da je dnevni red za 
današnju sednicu iscrpljen, zaključio tridesetpetu  sednicu Skupštine u 11 sati i 55 minuta.

Ceo tok sednice Skupštine  je snimljen.

SKUPŠTINA GRADA ČAČKA
Broj: 06-33/10-I

21. i 26. april 2010. godine 

          SEKRETAR                                                                    PREDSEDNIK
Skupštine grada Čačka,                                            Skupštine grada Čačka,
  Ljubodrag Petković                                                          Veljko Negovanović

Zapisnik sa 35. sednice usvojen je na 36. sednici Skupštine grada, održanoj  10. juna 
2010. godine.
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